
3

چهارشنبه

1400
آذر

تاریخ
3

سال
بیستوهفتم

3229

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه

استان فارساستان فارس
کازرون

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون
خبر داد؛

کشت چغندر علوفه ای برای 
اولین بار در کازرون

 

 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: با توجه به 
تأمین نیاز علوفه دام شهرستان برای اولین بار نیم هکتار از 
پاییزه اختصاص  اراضی کازرون به کاشت چغندر علوفه ای 

یافته است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، حمید 
رشیدی اظهار کرد: کشت چغندر علوفه ای پاییزه به صورت 
دامداران  و  کشاورزان  آشنایی  و  ترویج  جهت  آزمایشی 

شهرستان در منطقه نیروگاه این شهرستان انجام شد.
کم آبی،  و  شوری  به  تحمل  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
بالا  کیفیت  مناسب،  برگی   - هوایی  قسمت های  داشتن 
غده های چغندر، عیار قند مناسب و ارزش غذایی با کیفیت 
در مقایسه با سایر محصولات علوفه ای از ویژگی های چغندر 

علوفه ای است.
وی اضافه کرد: با توجه به ویژگی های چغندر علوفه ای، این 
محصول می تواند گزینه بسیار مناسبی برای تأمین بخشی از 
علوفه مورد نیاز دام های منطقه به صورت علوفه تازه و سیلو 

در زمان های کمبود علوفه باشد.
رشیدی با تأکید بر اینکه میزان آب مصرفی چغندر علوفه ای 
نسبت به سایر محصولات دامی از جمله ذرت پایین تر است، 
آب،  منابع  کاهش  و  خشکسالی  تداوم  به  توجه  با  افزود: 

چغندر علوفه ای می تواند جایگزین مناسبی برای ذرت باشد.
اینکه  به  اشاره  با  کازرون  شهرستان  جهاد کشاورزی  مدیر 
میزان عیار چغندر علوفه ای 13 است و با مصرف آن مشکلی 
برای دام پیش نمی آید بیان کرد: با اجرای این طرح به صورت 
پایلوت امیدوارم بتوانیم بخشی از علوفه مصرفی و مورد نیاز 

شهرستان و استان را در سال های آینده تأمین کنیم.

ارسنجان
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان:

برداشت مکانیزه چغندر قند 
در ارسنجان شروع شد

برداشت  آغاز  از  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
مکانیزه چغندر قند در سطح 32 هکتار از مزارع این شهرستان 

خبر داد. 
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از  روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی گفت: 
آبان  اواسط  از  شهرستان  این  در  بهاره  قند  چغندر  برداشت 

آغاز شده است و تا نیمه دوم دی ماه ادامه دارد.
هکتار  در  تن   ۷۰ عملکرد  میانگین  احتساب  با  افزود:  او 
پیش بینی می شود افزون بر ۲۱۰۰ تن چغندر قند تولید و به 

کارخانه های قند تحویل شود.
این مقام مسئول خاطر نشان کرد: عملیات کشت مکانیزه و 
استفاده از بذور اصلاح شده با عملکرد بالا مانند رقم ایزابلا 
فراهم  نیز  را  مکانیزه  به صورت  برداشت  امکان  شکوفا،  و 
کرده است.وی؛ تسهیل عملیات برداشت، سهولت بارگیری 
محصول، کاهش هزینه تولید و فراهم شدن زمان مناسب و 
به موقع برای کشت محصولات شتوی مثل گندم و جو را از 

جمله مزایای برداشت مکانیزه چغندر قند برشمرد.

سپیدان                                                                                                      
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان سپیدان 

خبر داد؛

خرید تضمینی 3115 تن سیب 
صنعتی در سپیدان

خرید  پایان  از  سپیدان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
تضمینی سیب درختی در نیمه اول آبان ماه خبر داد و گفت: 
وزارت  عالی  مقام  ابلاغی  العمل  دستور  اجرای  راستای  در 
بالغ بر 3115 تن سیب درجه سه)صنعتی(  جهاد کشاورزی 
کارخانه  تنها  روانه  و  خریداری  شهرستان  این  باغداران  از 

کنسانتره استان فارس شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان سپیدان، مهدی نصیری اظهار کرد: 
با توجه به هماهنگی و برنامه ریزی صورت گرفته، عملیات 
خرید تضمینی سیب صنعتی یا درجه سه از باغداران، با قیمت 
هر کیلوگرم 14 هزار و 608 ریال از بیست و چهارم مهرماه 
تا دهمین روز از آبان ماه، با مباشرت اتحادیه تعاون روستایی 

این شهرستان به طول انجامید.
به گفته وی، فرآیند خرید تضمینی سیب صنعتی به صورت 

مجدانه توسط سازمان تعاون روستایی به عنوان نماینده دولت 
و  رصد  مورد  ناظر،  عنوان  به  کشاورزی  جهاد  سازمان  و 

نظارت قرار گرفت.  
وی ابراز کرد: مراکز خرید تعاون روستایی همایجان با میزان 
خرید 1338 تن، اردکان با میزان خرید 1208 تن و کمهر 
با میزان خرید 5/ 569 تن، در این عملیات مشارکت فعال 

و مؤثرداشته اند.
از مجموع خرید تضمینی  اینکه 73 درصد  بر  تأکید  با  وی 
استان فارس، در شهرستان سپیدان خریداری شده است، بیان 
کرد: پس از ابلاغ خرید تضمینی، این طرح با استقبال خوب 

و رضایتمندی باغداران مواجه شد.
فرآیند  اجرای  بهبود  جهت  در  کرد:  بیان  مسئول  مقام  این 
خرید تضمینی و تسهیل و تسریع در صدور مجوز مربوطه، 
پی گیری های مستمر در خصوص بارگیری و تأمین وسایط 
نقلیه انجام و بدین منظور برای حمل و نقل سیب صنعتی و 
بارگیری به سمت کارخانه فرآوری، کامیون های سپاه فجر 
گرفته  کار  به  شهرستان  در  موجود  های  کامیون  و  استان 

شده است. 
نماینده مردم شهرستان های  به مساعدت های  اشاره  با  وی 
سپیدان و بیضا، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، 
رئیس سازمان تعاون روستایی،  فرماندار، فرمانده سپاه ناحیه 
ادارات راهداری و حمل و نقل و تعاون  شهرستان، رؤسای 
و  روستایی  تعاون  اتحادیه  عامل  مدیر  شهرستان،  روستایی 
در  شهرستان،  این  خرید  کمسیون  اندرکاران  دست  همه 
به  سیب  بارگیری  و  نقل  و  حمل  مشکلات  رفع  خصوص 

خارج از شهرستان، از آنها تقدیر و تشکر به عمل آورد.

استان بوشهراستان بوشهر
استاندار بوشهر: 

فضای رسانه ای این استان 
سیاست زده است

 
استاندار بوشهر گفت: در حوزه رسانه فضای این استان بیش 
از اینکه کاری باشد، سیاسی و دچار سیاست زدگی شده که 

نتیجه آن بجز تخریب یکدیگر نیست.
به گزارش ایرنا، احمد محمدی زاده درهمایش رسانه مطالبه 
گر با حضور معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در بوشهر افزود: سیاست زدگی در استان بوشهر را به خوبی در 
فضای مجازی و رفتار حرفه ای فعالان عرصه رسانه  می توان 
دید، این درحالی است که فضای رسانه ای در استان های دیگر 
پرداختن به کسب و کار، مسائل فنی، عمران و آبادانی است.
محض  به  بوشهر  استان  رسانه ای  فضای  در  داد:  ادامه  وی 
اینکه یک نفر برای مسئولیتی معرفی می شود عده زیادی از 
جریان های مختلف با شمشیر از رو بسته، نیزه و سنگ به جان 
او می افتند تا او را نابود و تخریب و برای همیشه از حوزه 
کار حذف کنند که این رفتاری بد است و بخش رسانه ای این 
استان باید با این رفتار غیرحرفه ای و غیراصولی مقابله کنند.

استاندار بوشهر با بیان اینکه در شرایط جنگ اقتصادی ایجاد 
فضای کار و جذب سرمایه گذار دشمن را با ناکامی روبرو 
می کند گفت: این درحالی است که بوشهری ها و مدیران در 

بوشهر سرمایه ستیز هستند.
وی ادامه داد: در همین مدت کوتاه مسئولیت در این استان 
بودند در  آمده  در حالی که  را  بوشهری ها صاحبان سرمایه 
دلیل  به  و  کرده  ملاقات  کنند،  سرمایه گذاری  استان  این 
برخورد بد در سیستم اداری، دولتی و فضای مجازی شرایطی 
را بوجود آوردند که آنها ترجیح دادند برای سرمایه گذاری 

به استان های دیگر کوچ کنند.
محمدی زاده گفت: در شرایط جنگ اقتصادی که منابع دولتی 
محدود است به شدت به جذب همکاری بخش خصوصی و 
حمایت از این بخش ایجاد شرایط لازم برای سرمایه گذاری 

آنان نیازمند هستیم.
باید  رسانه ها  مطالبات  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
جوان گرایی باشد گفت: هرچند به لحاظ مدیریتی در انتخاب 
فرمانداران از افراد میانسال استفاده شد اما در نظر داریم در 
انتخاب بخشداران و معاونان دستگاه ها از نیروی جوان استان 

استفاده شود.
در  اگر  اظهار کرد:  جامعه  در  افزایی  امید  بر  تأکید  با  وی 
یاس جایگزین آن  نشود  ایجاد  آینده  به  امید  شرایط جنگ 

می شود.
قدرت  یک  دشمن  که  شرایطی  در  افزود:  بوشهر  استاندار 
بزرگ رسانه ای را با خود در قالب جنگ اقتصادی علیه ایران 
اسلامی بسیج کرده است باید اصحاب رسانه با امید افزایی از 

نظام و حکومت دفاع کنند.
سخت،  شرایط  از  عبور  موفقیت،  به  امید  امیدآفرینی،  وی 
حوزه  در  ضرورت ها  از  دشمن  نشینی  عقب  و  پیروزی 
اسلامی  ایران  گفت:  بوشهر  است.استاندار  اقتصادی  جنگ 
با کمک مردم و تقدیم صدها هزار شهید،  جنگ نظامی را 
 جانباز، آزاده و میلیون ها رزمنده با ایستادگی مردم و رهبری 
امروز  پیروزی  آن  حاصل  و  گذاشت  سر  پشت  )ره(  امام 
توانمندی دفاعی و امنیتی است که کشور ما در اینجا و در 

حوزه مقاومت از آن برخوردار است.

معاون دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

دانش آموزان و معلمان واکسن نزده، 
هفته ای ۲ بار تست کرونا بدهند

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: با توجه 
و  خدماتی  و  اداری  آموزشی،  کادر  واکسیناسیون  انجام  به 
انجام  واکسیناسیون  که  افرادی  است  لازم  دانش آموزان، 
 PCR نداده اند، هفته ای دو بار )هر ۳ روز یک بار( آزمایش

با نتیجه منفی به همراه داشته باشند.
که  افرادی  برای  افزود:  خواجه ئیان  عبدالمحمد  دکتر 
تکمیل  زمان  تا  باشند  کرده  دریافت  واکسن  نوبت  یک 
واکسیناسیون )۱۴ روز بعد از دریافت دو دوز واکسن(، بر 
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  ابلاغی  آیین نامه  اساس 
پزشکی لازم است که هفته ای یکبار آزمایش PCR با نتیجه 

منفی به همراه داشته باشند.
وی تصریح کرد: در بازگشایی ها، مدارس به عنوان یکی از 
مهم ترین اماکن تجمعی بوده و فراهم کردن شرایط لازم برای 
حفظ سلامت فرهنگیان، دانش آموزان و کارکنان در راستای 
کاهش مواجهه و قطع زنجیره تماس بیماری کووید ۱۹، از 

اهمیت بالایی برخوردار است.
داشت:  اظهار  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
رعایت  بر  علاوه  دارد  نتیجه ضرورت  این  به  برای حصول 
فاصله گذاری  طریق  از  ویژه ای  مقررات  بهداشتی،  اصول 
اضطرار  سطح  با  متناسب  مواجهات  کاهش  برای  اجتماعی 
همچنین  و  مهارتی  آموزشی،  فعالیت  اهمیت  درجه  و 
گرفته  نظر  در  مدرسه  کادر  و  دانش آموزان  واکسیناسیون 

شود.
یا  و  شده  واکسینه  افراد  ورود  به  توجه  داشت:  بیان  وی 
تجمعات،  از  پیشگیری   ،)PCR تست  )با  شده  غربالگری 
رعایت فاصله گذاری در تمام شرایط و تهویه مناسب از موارد 
اولویت  کماکان  و  بوده  مدارس  بازگشایی  در  قابل توجه 
از  استفاده  و  مناسب  فیزیکی  فاصله  دست ها،  شستن  شامل 

ماسک برای همه افراد در مدرسه مورد تأکید است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 

هرمزگان خبر داد؛

انجام واکسیناسیون ۹۲ درصد 
جامعه هدف هرمزگان علیه 

سرخک و سرخجه

 
  

گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
طرح واکسیناسیون سرخک و سرخجه برای جمعیت هدف 
کودکان ۹ ماهه تا ۷ سال، از هشتم آبان ماه شروع شده و تا 

دوم آذرماه ادامه دارد.
هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
واکسیناسیون  اینکه جامعه هدف  اعلام  با  پور  دکتر حسین 
۳۰۱ هزار و ۱۱۵ نفر در استان هرمزگان هستند، اظهار کرد: 
تاکنون ۲۷۶ هزار و ۲۸۱ نفر یا به عبارتی ۹۲ درصد جامعه 
هدف در استان هرمزگان علیه سرخک و سرخجه واکسینه 

شده اند.
وی بیان کرد: در بررسی جدول آماری انجام واکسیناسیون 
واکسیناسیون  انجام  درصد  ترتیب  به  استان  شهرهای  در 
بستک،  ابوموسی،  میناب،   سیریک،  خمیر،  بندر  بشاگرد، 
جاسک،  حاجی آباد، پارسیان، رودان،  بندرعباس، بندرلنگه، 
قشم و کیش می باشند که بشاگرد با  ۱۱۶ درصد و بندرخمیر 
۱۰۰ درصد بهترین عملکرد را داشتند و جزیره کیش با ۶۷ 

درصد کمترین میزان واکسیناسیون را داشته است.
معاون بهداشتی استان هرمزگان خاطرنشان کرد: با توجه به 
اینکه تنها فردا مهلت انجام واکسیناسیون سرخک و سرخجه 
به  موفق  تاکنون  که  عزیز  استانی های  هم  تمامی  از  است 
سریعتر  چه  هر  کرد  درخواست  نشدند  واکسیناسیون  انجام 

اقدام کنند.
سیریک

فرماندار سیریک : 
مجتمع بندری سیریک دهه فجر 

آماده بهره برداری می شود 
فرماندار سیریک گفت: مجتمع بندری این شهرستان دارای 
۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی بوده و امید می رود در دهه فجر 

سال جاری بهره برداری شود.
بخش های  از  بازدید  در  جمالدینی  احمد  ایرنا،  گزارش  به 
مختلف مجتمع بندری سیریک از جمله محل احداث عملیات 
شمع و عرشه اسکله، محوطه پس کرانه، ایستگاه های ایمنی 
اطفا حریق و برق آن مجتمع، افزود: عملیات احداث اسکله 
شمع و عرشه بندر چند منظوره بندر سیریک با  اعتبار ۷۵۰ 

میلیارد ریالی  درحال انجام است.

وی ادامه داد:  عملیات احداث اسکله شمع و عرشه این بندر 
اشتغال  ایجاد  با هدف توسعه سواحل مکران و  چند منظوره 
جغرافیای  موقعیت  اهمیت  به  توجه  با  منطقه  در  پایدار 
بازرگانی  گسترش  و  تسریح  راستای  در  سیریک  راهبردی 

منطقه أغاز شده است.
وی اضافه کرد: طول اسکله های این بندر ۱۰۴ متر بر روی 
در  اکنون  و  است  متر   ۴۵ متوسط  طول  با  شمع  عدد   ۸۴
روزهای پایانی عملیات کوبش شمع اسکله های مجتمع بندری 
تقریبی  پیشرفت  با  از خشکی«  »کوبش  روش  به  سیریک 
۹۰ درصد هستیم، همچنین باید گفت مجتمع بندری سیریک 
از  بعد  وسعت حوضچه  هکتار   ۳۴ و  پسکرانه  هکتار   ۵۱ با 
بندر شهید رجایی دومین حوضچه بزرگ تجاری هرمزگان 

به شمار می رود.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد کرونا 
خوزستان:

دانشگاه های خوزستان از تشکیل 
کلاس 3۰ نفره خودداری کنند

 
 

 
 

در  گفت:  خوزستان  کرونا  ستاد  عملیاتی  قرارگاه  فرمانده 
نفره   ۳۰ کلاس های  نباید  دانشگاه  یا  پرورش  و  آموزش 
پروتکل های  خلاف  موضوع  این  که  چرا  شود  تشکیل 

بهداشتی است.
به گزارش ایرنا، ولی اله حیاتی در نشست قرارگاه عملیاتی 
با  استانداری برگزار شد  ستاد کرونا خوزستان که در محل 
بیان اینکه آموزش و پرورش خوزستان اقدام خوبی در زمینه 
افزود:  است  داده  انجام  مدارس  بازگشایی  و  واکسیناسیون 
به  نسبت  می رود  انتظار  نیز  خوزستان  دانشگاهی  مراکز  از 

رعایت پروتکل های بهداشتی اهتمام بیشتری داشته باشند.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد کرونا خوزستان اظهار داشت: 
استان  بهداشت  مرکز  و  استانداری  بازرسان  آینده  هفته  از 
میزان رعایت پروتکل های بهداشتی در دانشگاه ها را بررسی 
کرده و فعالیت آنها از نظر رعایت دستورالعمل های بهداشتی 

از نزدیک رصد می شود.
حیاتی ضمن هشدار نسبت به عادی انگاری در سطح استان 
گفت:  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  میزان  کاهش  و 
رعایت  همچنان  می شود  درخواست  جامعه  اقشار  همه  از 

دستورالعمل های بهداشتی را جدی بگیرند.
پروتکل های  رعایت  بر  نظارت  برای  هوشمند  کنترل  وی 
کانون های  از  یکی  گفت:  و  دانست  ضروری  را  بهداشتی 
پرخطر کرونا در استان خوزستان همچنان مطب های پزشکان 
می باشند که میزان رعایت پروتکل های بهداشتی در آنها به 

حداقل رسیده است.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد کرونا خوزستان ضمن هشدار 
پروتکل های  رعایت  درخصوص  استان  این  بانک های  به 
بهداشتی گفت: تمامی بانک ها باید حداکثر ظرف یک هفته 

نسبت به نصب تهویه مناسب در بانک اقدام کنند.
وی درخصوص روند واکسیناسیون در این استان نیز گفت: 
خوزستان در زمینه واکسیناسیون همچنان از میانگین کشوری 
مردم  از  شود.  تلاش  بیشتر  زمینه  این  در  باید  است.  عقب 

خوزستان انتظار داریم نسبت به دریافت واکسن اقدام کنند.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد کرونا خوزستان افزود: یک دُز 
واکسن ایمنی ایجاد نمی کند بنابراین باید تلاش کرد افرادی 
به  سریعتر  چه  هر  دارند  تأخیر  واکسن  دوم  مرحله  در  که 

مراکز واکسیناسیون مراجعه کنند.
نیز  حیاتی درخصوص اجرای طرح شهید سلیمانی در استان 
بیان کرد: بحث لجستیکی این طرح باید مدنظر باشد و تمامی 

ارگان ها باید در این خصوص همکاری کنند.
رعایت  و  واکسیناسیون  مهم  اصل   ۲ داشت:  اظهار  وی 
پروتکل ها لازم و ملزوم هم هستند و باید در کنار هم اجرا 

شوند تا بتوان بیماری را مهار کرد.
میانگین رعایت پروتکل های بهداشتی در استان خوزستان ۵۵ 

درصد اعلام شده که این میزان نگران کننده است.
نماینده اهواز:

شرکت ملی حفاری ایران از لیست 
خصوصی سازی خارج شود

لزوم  بر  تأکید  با  اسلامی  شورای  مجلس  هیئت رئیسه  عضو 
حفظ شرکت ملی حفاری توسط دولت، گفت: شرکت ملی 
است  قرار  که  شرکت هایی  فهرست  از  باید  ایران  حفاری 

توسط سازمان خصوصی سازی خصوصی شوند، خارج شود.
مجتبی یوسفی در گفت و گو با ایسنا، با اشاره به بحث های 
مطرح شده درباره خصوصی سازی شرکت ملی حفاری ایران 
اظهار کرد: جلسات متعددی را با وزیر نفت، وزیر اقتصاد، 
رئیس کل سازمان خصوصی سازی و دیگر مسئولان برگزار 
کرده ایم تا شرکت ملی حفاری ایران از فهرست شرکت هایی 

که باید خصوصی سازی شوند خارج شود.

وی با تأکید بر لزوم حفظ شرکت ملی حفاری توسط دولت، 
ایران  حفاری  ملی  شرکت  خصوصی سازی  از  باید  افزود: 
جلوگیری و در راستای حمایت از پرسنل و افزایش بنیه فنی 

این شرکت تلاش شود.
حاکمیتی  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  هیئت رئیسه  عضو 
ماندن شرکت ملی حفاری ایران ضروری است و در دیداری 

که با وزیر اقتصاد داشتیم نیز بر این مسئله تأکید کرده ایم.
یوسفی عنوان کرد: شرکت ملی حفاری ایران باید از فهرست 
خصوصی سازی،  سازمان  توسط  است  قرار  که  شرکت هایی 
خصوصی شوند، خارج شود زیرا صنعت حفاری کلیدی ترین 
همین  به  باید  و  است  گاز  و  نفت  بالادستی  عملیات  بخش 

شکل به روند فعالیت خود ادامه دهد.
ایران،  حفاری  ملی  شرکت  خصوصی سازی  داد:  ادامه  وی 
معیشت حدود ۱۹ هزار نفر از پرسنل این شرکت را به خطر 
متوقف  اقدام  این  باید هرچه سریعتر  این رو  از  می اندازد و 

شود.
نماینده اهواز در مجلس شورای اسلامی عنوان کرد: حفظ و 
توسعه شرکت ملی حفاری توسط دولت در معیشت پرسنل 
ضرر  به  خصوصی سازی  و  دارد  مستقیم  تأثیر  شرکت  این 

صنعت نفت و معیشت پرسنل خواهد بود.
یوسفی عنوان کرد: در دیداری که با وزیر نفت داشتیم نیز 
این مسئله را پیگیری و تأکید کرده ایم تا هرچه سریعتر نام 
شرکت ملی حفاری ایران از فهرست شرکت های دولتی که 

باید خصوصی سازی شوند، خارج شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

مسئول بسیج دانشجویی 
استان کهگیلویه و بویراحمد:

۲۷ سال بلاتکلیفی ۲3۰ خانه 
نیازمندان، مایه شرمساری 

مسئولان ماست
 

 

مسئول بسیج دانشجویی استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
شرمساری  مایه  نیازمندان،  خانه   ۲۳۰ بلاتکلیفی  سال   ۲۷
مسئولان ماست که دستور رهبر انقلاب هنوز بر زمین مانده 

است،
مسعود پرهیزگاری در نشست با اصحاب رسانه در تپه »دم 
با  خبری  نشست  افزود:  بویراحمد  شهرستان  مالی سروک« 
اصحاب رسانه را در مکانی برگزار می کنیم که همواره مورد 

مطالبه دانشجویان بسیجی  بوده است.
جدی  برنامه های  از  یکی  گری  مطالبه  کرد:  اظهار  وی 
دانشجویان است این تپه دمالی است که ۲۷ سال قبل همزمان 
برای  کشور  در  خانه   ۲۵۰۰ بود  قرار  انقلاب  رهبر  سفر  با 
نیازمندان ساخته شود؛ که قرار بود ۲۳۰ خانه برای نیازمندان 

در این منطقه اسکان پیدا کنند.
با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  دانشجویی  بسیج  مسئول 
اشاره به اینکه؛ بعد از ۲۷ سال هنوز هیچ کاری انجام نشده و 
جوانانی که آن زمان باید خانه دار می شدند اکنون پیر شده اند 
و هیچ اتفاقی رخ نداده است، خاطرنشان کرد: بنیاد مسکن 
حتی اسامی صاحبان اراضی را اعلام نمی کرد، اما در چند سال 

اخیر کمی پیش رفته ایم.
پرهیزگاری تصریح کرد: تنها یک خانه در این محل ساخته 
شده و نیاز است زیرساخت کار سایر مالکین فراهم شود و 
جاده  مشکلات  مسکن  بنیاد  چرا  که  هست  این  مهم  مسئله 
این  در  گاز  برق  آب،  زیرساخت های  و  نمی کند  حل  را 
ادامه داد: ۲۷ سال بلاتکلیفی مایه  مکان فراهم نمی شود.وی 
شرمساری مسئولان ماست که دستور رهبر انقلاب هنوز بر 
زمین مانده است، دستگاه قضا ورود و کمک کردند اما نیاز 

است بیشتر کمک و همراهی کنند.
مسئول بسیج دانشجویی استان کهگیلویه و بویراحمد از جمله 
بیان و عنوان کرد:  این مشکلات را وجود معارضین محلی 
کم کاری های بنیاد مسکن در تحقق این موضوع قابل مشاهده 
است و کار جدی انجام نشده است. هیچگونه زیرساختی در 
خانه  محل  این  در  بتوانند  مردم  که  ندارد  وجود  مکان  این 

بسازند.
پرهیزگاری از اجرای ۱۸ برنامه شاخص هفته بسیج دانشجویی 
پروژه دیگری که  داد و گفت:  مختلف خبر  در حوزه های 
همواره مورد مطالبه دانشجویان بوده است و تا حدودی موفق 
بوده اند اما زمانی شرایط مطلوب است که کارگران به کار 

برگردند.
سرقت  به  یاسوج  قند  کارخانه  قطعات  از  خیلی  افزود:  وی 
رفته و ما انتظار داریم با افرادی که خیانت در امانت کردند 

برخورد شود و منتظریم قوه قضاییه این ماجرا را حل کند.
دانشجویی  بسیج  عمومی  روابط  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
استان کهگیلویه و بویراحمد، مسئول بسیج دانشجویی استان 
کهگیلویه و بویراحمد درخصوص پروژه هایی که زیست بوم 
را دستخوش تغییر کند، تصریح کرد: انتظار داریم مسئولان 
مطرح  را  پروژه ها  مضرات  و  منافع  باید  کنند  شفاف سازی 
مخالفان  و  بیایند  دلیل  با  است  مطرح  موضوعی  اگر  کنند، 

را قانع کنند.

در پی دستور استاندار کهگیلویه و بویراحمد و تصویب شورای مسکن استان 
ایجاد شهر یا شهرک جدید در حومه یاسوج برای مدیریت افزایش جمعیت 

آینده این استان بررسی می شود.
به گزارش ایرنا، بر اساس مصوبات آخرین نشست شورای مسکن استان یکی 
از گزینه ها برای اجرای طرح های مسکن سازی ایجاد چنین شهرک و شهرهایی 

است که بتوانند سرریز جمعیت مرکز استان را در خود جذب کنند.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد در این زمینه گفت: شهر یاسوج ظرفیت ساخت 

و سازهای جدید را ندارد و باید برای افزایش جمعیت آن فکری اساسی کرد.
سید علی احمدزاده افزود: طرح نهضت ملی مسکن که برای خانه دار شدن مردم 
در دست اجراست در یاسوج با مشکل زمین روبرو است.استاندار کهگیلویه 
و بویراحمد به معاونت عمرانی و اداره کل راه و شهرسازی دستور داد طرح 

ایجاد شهر یا شهرک جدید را بررسی و نظر کارشناسی خود را اعلام کنند.
بهداشتی،  امکانات  همه  باید  جدید  شهرک  یا  شهر  این  کرد:  عنوان  وی 

آموزشی، عمومی را داشته باشد تا بی نیاز از خدمات شهری یاسوج باشد.

ایجاد شهر جدید در حومه یاسوج بررسی می شود


